
Verslag Jeugdraad 7 november 2023 

 

Aanwezig: Justin Daerden (Albertieners), Talitha Van der geest (Albertieners), Michelle Geerens (Chiro 

Anto), Hanne Janssens (KLJ Schiplaken), Niels Buls (tOogpunt), Lien Janssens (Scouts Hever-Schiplaken) 

Siebe Vermeeren (Scouts Boortmeerbeek), Dries Barmans (Scouts Boortmeerbeek), Oliver (Scouts 

Hever-Schiplaken), Sofie De Coster (Scouts Hever-Schiplaken), Joppe De Boe (Chiro Boortmeerbeek), 

Hans De Locht (schepen), Elise Dekeyser (administratie). 

Verontschuldigd: Lotte De Boe (Chiro Anto), Maya Verstreele (Muzass)  

 
Niels Buls is unaniem verkozen tot ondervoorzitter. Hij zal in de toekomst de vergadering leiden als de 
voorzitter (Lotte De Boe) afwezig is.  

 

 

1. GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 

2. SCOUTS HAACHT STATION 
 

Scouts van Haacht station hebben vroeger altijd mee in de jeugdraad gezeten, maar intussen 
verhuisd naar Wespelaar. Aangezien de scouts van Haacht Station niet meer op het 
grondgebied Boortmeerbeek gehuisvest zijn, stelt Hans voor om hen ook geen subsidies 
meer te geven.  
We weten niet wat ze in Haacht krijgen, vermoedelijk volledige subsidie omdat de lokalen 
zich in op grondgebied Haacht bevinden.  
De jeugdraad gaat akkoord met het voorstel. 

 

3. SPEELWEEFSELPLAN – AANDEEL JR 
 
Hans vraagt aan de jeugdraad of er volgens hen in onze gemeente voldoende speelruimte is 
voor kinderen. Momenteel is er enkel aan de sporthal een echte speeltuin. 
De gemeente legt bij grotere projecten ook op om dit te voorzien, maar zijn er nog locaties 
extra nodig. 
De opmaak van een speelweefselplan kan hiervoor de oplossing zijn. 
Welke speelmogelijkheden zijn er vandaag (omgevingsanalyse) en wat is er nog nodig? 
Nadien bekijken we dan welke budgetten daar tegenover staan.   
 
Bevragen bij de kinderen zelf – Hans bereidt een soort van bevraging – verspreiden via de 
communicatiekanalen van de jeugdverenigingen, scholen, BKO Ravot, sportclubs, etc.  
Verdelen in verschillende leeftijdscategorieën – kleuters, lagere school, voor 12 – 16 jarigen 
iets nodig?  
 
Sociale media van de jeugdverenigingen, website BKO Ravot gebruiken – eventueel via een 
QR-code 
Idee om bericht te plaatsen via de nieuwsflash.  

 
Mogelijke vragen in de omgevingsanalyse:  
Waar woon je?  



Waar ga je nu naartoe?  
Waar zou je iets willen?  
Werken met een kaart?  
 
 Na bevraging opnieuw bekijken in de jeugdraad 

 

4. EVALUATIE DAG VAN DE JEUGDBEWEGING 2023 – 29/10?  
 
Het was de eerste keer dat er van de sporthal op vrijdag werd uitgeweken naar de terreinen 
van Chiro en Scouts in Boortmeerbeek op zondag. Algemeen werd deze verschuiveing als iets 
positiefs aanzien; de gezamenlijke activiteit op zondagnamiddag is zeker voor herhaling 
vatbaar. Toch waren er een aantal verbeterpunten: 
 
Scouts Hever Schiplaken stelt kosten-baten van de DVJB wat in vraag. Communicatie tussen 
jeugdbewegingen verliep niet zo vlot.  
Leden uitgescholden door leiding van andere jeugdbewegingen. Chaos! Inzetten op 
teambuilding voor de leiding van alle jeugdverenigingen!  
 
Was de eerste keer dat we het op de nieuwe manier deden. Verliep daardoor nogal stroef.  
 
Moet voor volgend jaar heel concreet gemaakt worden – wat zijn de verwachtingen en deze 
benoemen. Duidelijkere voorbereiding is nodig. 
 
Telkens twee mensen per vereniging aanwezig – is gelukt.  
Er waren maar twee mensen vanuit de jeugdraad, dus aansturing op moment zelf was 
moeilijk.  
Vraag om in werkgroepjes te werken – en dan vanuit de jeugdraad een aantal mensen 
daaraan te laten meenemen. En dan in het begin van het schooljaar mee verdelen met de 
rest van de werkgroepen.  
 
Locatie volgend jaar = ?  
 
Hans heeft op de dag zelf wel positieve eerste reacties gekregen.  
 
Conclusie: zeker voor herhaling vatbaar, maar de voorbereiding moet veel beter. 

 

5. MOBILITEIT SCHOUBROECKSTRAAT 
 

De Schoubroekstraat werd afgesloten voor gemotoriseerd verkeer, uitgezonderd de 
bewoners.. Er werd een plannetje rondgestuurd over de kiss and ride. Maar is blijkbaar niet 
tot bij alle ouders geraakt.  
Het was de bedoeling dat het gedeelde plannetje in de Whatsapp-groep naar de ouders 
verstuurd werd. Lijkt dat het vooral misgelopen is qua communicatie naar de ouders 
betreffende inhoud van het circulatieplan.  

 Communicatie hierrond volgende keer zeker beter doen zodat alle ouders op de hoogte 
zijn. 

 
    Het lijkt de Scouts en Chiro wel iets om het circulatieplan elke zondag in te voeren.  



 
Andere piste is ook van een padje te maken langs en over de beek en de ouders te voet laten 
komen om de kinderen op te halen. De auto’s zouden dan kunnen parkeren op de kiezels 
langs de Molenbeekstraat. In de Schoubroekstraat worden dan geen auto’s meer toegelaten 
van 13u30 – 17u30, uitgezonderd bewoners. Nadars moeten dan door de leiding telkens 
geplaatst en weggenomen worden.  
De Jeugdraad kiest voor deze piste (Hans geeft aan dat dit wel tijdsintensief gaat zijn).  

 

6. VERWIJDEREN PLAKKATEN NA EVENEMENT (vraag vanuit de gemeente) 

 
Let erop dat je tijdig plakkaten van evenementen weghaalt. Verantwoordelijke om ze te gaan 
zetten, die is ook verantwoordelijk om ze op te halen.  
 
Als je bord laat staan worden mensen het gewoon dat het er staat – effect van je reclame 
gaat verloren!!! 
 
Er wordt afgesproken dat ten laatste het weekend na het evenement alles wordt 
weggenomen. 

 

7. VARIA 
 

- Boortmeerbeek Feest – Laatste weekend van vakantie ofwel in oktober.  
Volgend jaar zou dit op 8 september vallen – jeugdraad geeft aan dit heel lastig is qua 
opstart voor alle jeugdverenigingen – september is eigenlijk quasi onmogelijk.  
De Jeugdraad geeft aan dat 1 september een betere datum zou zijn. 
 
! Oproep aan alle verenigingen om eens na te denken over hoe het concept meer swung kan 
krijgen !  
 

- Albertieners - concert op 12 januari 2024 in de kerk van Hever – kaartjes kopen!  
 

- Startdag – vroeger was er een regeling rond de startdagen – opnieuw afgestemd – KLJ moet 
nog even checken en laten weten 

 
- Idee om naar elkaars startdag te gaan – wordt goed onthaald 

 
- Chiro moet subsidies aanvragen voor jubileum!  

 
- Affiches doorsturen naar kern@toogpunt.be of info@toogpunt.be. Dan worden ze op het LED-

scherm geprojecteerd 
 

- Scouts Boortmeerbeek – grote opruimactie – benodigdheden kunnen gevraagd worden via de 
gemeente 

 
- 26 november 2023 christus Koning – Pannekoeken eten samen – iedereen is welkom – van 14u 

tot 19u.  
 

- Datum Sunday Breakout – concept toelichten – jobbeurs – dit jaar was het 26 februari – maar 
wat slecht gekozen – veel activiteiten voor de jeugdverenigingen dat weekend – kunnen we 
onderling een datum afkloppen?  

  Sluit aan bij het idee van samenhorigheid dat Niels voorstelt 

mailto:kern@toogpunt.be
mailto:info@toogpunt.be


 

 18 februari 2024 Sunday breakout – koppelen aan jobbeurs met de rest van de 
gemeente 

- Vrijwilligers tussen de 16 en 18 jaar met animatorenattest worden uitbetaald als jobstudent 

 

Volgende vergadering – 13 februari 2024 – jeugdhuis Toogpunt 
 

 

 


